
ZAPISNIK SA SJEDNICE 

NADZORNOG ODBORA DRUŠTVA NISKOGRADNJA d.o.o. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

 

Dana 07.03.2023. godine održana je  10. sjednica Nadzornog odbora Niskogradnje d.o.o. Pregrada. 

Sjednici je prisustvovalo svih pet članova Nadzornog odbora. Od ostalih prisutnih, sjednici su 

prisustvovali direktor Društva i zamjenica direktora. 

 

Sjednica je započela u 16,30 sati. 

 

 

Predložen je sljedeći dnevni red, koji je jednoglasno prihvaćen. 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice Nadzornog odbora i donošenje Zaključka 

2. Razmatranje prijedlog II izmjene Pravilnika o radu i VII izmjene Pravilnika o plaćama 

3. Davanje prethodne suglasnosti na donošenje Pravilnika o korištenju  GPS sustava 

4. Razno 

 

 

1. točka dnevnog reda 

Usvajanje zapisnika sa  9. sjednice Nadzornog odbora i donošenje zaključka 

 

Zapisnik sa 9. sjednice Nadzornog odbora usvojen je jednoglasno od strane članova Nadzornog 

odbora, sa 5  (pet) glasa ZA i 0 (nula) PROTIV.  

 

2. točka  dnevnog reda 

Razmatranje  prijedloga II izmjene Pravilnika o radu i VII izmjene Pravilnika o plaćama  

 

Članovi Nadzornog odbora raspravljali su o izmjenama Pravilnika o radu i Pravilnika o plaćama. 

Član Nadzornog odbora, predstavnik radnika, ne slaže se s predloženim izmjenama Pravilnika o 

radu, budući da one u predloženom tekstu potpuno zabranjuju, a ne reguliraju pitanje pušenja i 

korištenja mobitela u Društvu, te nije jasno kakav je postupak Poslodavca i na koji način će se 

kontrolirati navedene odredbe. Članica Nadzornog odbora također konstatira nemogućnost efikasne 

kontrole, i smatra da se isto može i ublažiti u primjeni. Direktor Društva se uključuje u raspravu te 

ističe da Društvo ima preko dvadeset mobilnih uređaja, ali isto tako poslovni razgovori između 

poslovođe i radnika su kratki, s jasnim uputama i ne traju duže od 5 minuta. U raspravu se uključuje 

zamjenica direktora i konstatira da bi usvajanje ovih izmjena u predloženom tekstu za radnike 

značilo da se u slučaju dva takva utvrđena prekršaja mogu naći u situaciji da im prijeti raskid 

ugovora o radu, te predlaže da se nastavno na raspravu predloženi tekst izmijeni na način da se u 

tekst unesu dvije pauze za pušenje od po 5 minuta, i ublaži pojam korištenja mobitela na način da 

se propiše njegovo korištenje samo za poslovne svrhe, a iznimno u privatne svrhe. Članovi 

Nadzornog odbora suglasni su s navedenim prijedlogom. 

 



U raspravi o izmjenama Pravilnika o plaćama član Nadzornog odbora, predstavnik radnika smatra 

da bi rast plaća trebao pratiti porast inflacije, i da bi izmjena trebala biti definirana na taj način. 

Direktor Društva ističe da on može temeljem važećeg Pravilnika o plaćama dati prijedlog o 

povećanju plaće, ovisno o financijskom rezultatu i mogućnostima Društva, ali je na Nadzornom 

odboru da takav prijedlog prihvati. Predsjednik Nadzornog odbora uključuje se u raspravu i iznosi 

kako Nadzorni odbor može usvojiti takav prijedlog, no ne može odlučiti i donijeti konačnu odluku 

bez suglasnosti vlasnika. Rasprave o povećanju plaća i oko izmjena Pravilnika vode se već duže 

vrijeme. Stav članova Nadzornog odbora je da će se nakon promjene u Pravilnicima provesti i 

korekcija plaća te Uprava može pripremiti svoj prijedlog.  

 

Druge izmjene Pravilnika o radu sa korekcijom u čl. 2 st. 5. i sedme Pravilnika o plaćama članovi 

Nadzornog odbora su usvojili sa 4 (četiri) glasa ZA i 1 (jedan) glas PROTIV. 

 

 

3. točka  dnevnog reda 

Davanje prethodne suglasnosti na donošenje Pravilnika o korištenju  GPS sustava 

 

Članovima Nadzornog odbora dostavljen je na uvid Pravilnik o korištenju GPS sustava, koji se 

odnosi na prikupljanje i obradu podataka u vozilima Društva s ugrađenim GPS sustavom, a koja 

obuhvaća praćenje kretanja zaposlenika u odnosu na upravljanje motornim vozilom. Svi radnici su 

obavješteni o korištenju GPS sustava i namjeni GPS sustava, a to je zaštita imovine i efikasnija 

organizacija rada. 

 

Članovi Nadzornog odbora dali su jednoglasnu prethodnu suglasnost na donošenje Pravilnika o 

korištenju GPS sustava. 

 

4. točka  dnevnog reda 

Razno 

 

Nije bilo pitanja ni rasprave po točki dnevnog reda. 

 

  

Sjednica je završena u 17:50 h. 

 

ZAPISNIČAR  PREDSJEDNIK NADZORNOG ODBORA   

Barbara Svečak                                                                                                      Davorin Drenški, dipl. ing. građ. 

   

 


